
Latvijas Alpīnistu savienības 

Alpīnisma komisijas 

sēdes protokols Nr. 5/2021 

 

Attālināti, Zoom platforma, 2021. gada 10. maijā, 19:00-19:30. 

Alpīnisma komisijas sēdē piedalās: Valdis Puriņš, Māra Vilciņa, Gundega Meļķe, 

Mārtiņš Bušs, Oļegs Silins, Nauris Hofmanis. 

Sēdi vada: Valdis Puriņš 

Protokolē: Nauris Hofmanis 

Darba kārtība: 

1. 5000 eur Covid-19 seku mazināšanas finansējuma izlietojums. 

1. V. Puriņš informē – uz šo brīdi ir sastādīts saraksts ar distanču ierīkošanai un tiesnešu 

darbības nodrošināšanai nepieciešamo inventāru (cilpas 30 gb., tērauda karabīnes 50 gb., 

virves 500 m, ķiveres 20 gb., atpazīšanas vestes 20 gb., apdruka ķiverēm un vestēm 20 gb., 

rācijas 8 gb.), tā kopējās izmaksas sastāda ap 3000 eur. Tātad paliek vēl 2000 eur. 

N. Hofmanis – Remoss nevar atgriezt iepriekš piešķirto finansējumu 1000 eur apmērā. 

M. Bušs – ja Remoss neatgriež, tad arī LACA vēlas saņemt finansējumu par plānotajām 

sacensībām. 

Nolemts – Remoss neatgriež saņemto finansējumu 1000 eur, bet 2021. gada sacensībām 

paredzēto nesaņem. LACA saņem finansējumu, kas jau sākotnēji bija plānots LACA 

rīkotajām sacensībām, pavasara nenotikušo sacensību finanses pieskaitās rudens sacensībām. 

Pārējo pavasara nenotikušo sacensību finansējums tiek novirzīts kopējā inventāra iegādei. 

N. Hofmanis – par atlikušajiem 1000 eur varētu iegādāties satelīttelefonu, kas ir dārgs, 

atsevišķiem klubiem dodoties ekspedīcijās diezgan sarežģīts pirkums. 

V. Puriņš – tā ir ļoti svarīga ekipējuma sastāvdaļa, ko vajadzētu prakstiski jebkurā 

eskpedīcijā nedaudz tālāk no civilizācijas. Papildus LAS šo telefonu varētu izīrēt, tādā veidā 

atpelnot atpakaļ ieguldītos līdzekļus. Izmaksas ap 980 eur. 

G. Meļķe – nav skaidrs par telefona lietošanas nosacījumiem, prioritātēm. 

V. Puriņš – apņemas izstrādāt izsniegšanas procesa kritērijus. 

Nolemts – par atlikušajiem 1000 eur iegādāties satelīttelefonu. 

O. Silins – nepieciešamas arī somas distanšu ierīkošanas un tiesnešu inventāra 

transportēšanai. Ņemot vērā inventāra daudzumu, tās varētu būt 3 gb. 

Nolemts – no nenotikušo sacensību finansējuma iegādāties 3 inventāra transporta somas. 

Sēdes vadītājs V. Puriņš 

Protokolists N. Hofmanis 


